

VIEWS OF A COMMERCIAL DATABASE VENDOR
Bob Gibson

A brief discussion of online database construction from the viewpoint of a commercial database creator. Since all information centres, institutional or commercial, use and create databases, in both automated and manual form, the discussion will be related to the situation of an information manager considering the construction of an online database. Topics covered will be database construction and design, input mechanisms and other production considerations. The details of online mounting, including design factors, vendor contracts, marketing arrangements and pricing will be discussed.

LE POINT DE VUE D'UN DIFFUSEUR
DE BANQUES DE DONNEES A USAGE COMMERCIAL
Bob Gibson

Une discussion rapide sur la construction de banques informatisées du point de vue d'un créateur de banques à usage commercial.

Bien que tous les centres d'information, institutionnels ou commerciaux, utilisent et créent des banques de données, manuelles ou automatisées, la discussion décrira la situation d'un responsable de l'information ayant à élaborer une banque disponible en accès direct.

Les thèmes abordés traiteront de la construction d'une banque et de sa présentation, des entrées, et d'autres considérations se rapportant à sa production.

Les détails du montage sur ordinateur, incluant la présentation, les contrats de vente, les arrangements marketing et la politique de prix seront aussi discutés.